
Protokół
z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ 

z dnia 11 stycznia 2019 r.

Stan Komisji OiKF - 9 radnych Obecnych - 6 radnych

Nieobecni: radna Anna Maria Kozłowska, radna Teresa Lefelt, radny Artur Pietruszewski.

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:

1. Sprawy organizacyjne:

a. Otwarcie posiedzenia;

b. Stwierdzenie prawomocności obrad;

c. Przedstawienie porządku obrad.

2. Ustalenie planu pracy Komisji na rok 2019.

3. Dyskusja nad projektem budżetu Miasta na rok 2019.

4. Sprawy różne.

5. Zamknięcie obrad.

Adl.

W dniu 11 stycznia 2019 r. o godzinie 17.00 w Resursie w Żyrardowie odbyło się posiedzenie 

Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ. Posiedzenie otworzyła i poprowadziła radna Żaneta 

Wesołowska, Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ. Powitała uczestników 

spotkania i przedstawiła zaproszonych gości.

Ad 2.

Radna Żaneta Wesołowska zapoznała zebranych z propozycją planu pracy Komisji. W toku 

rozmów zgłoszono wątpliwości co do miesięcy, na które zaplanowano realizację niektórych punktów, 

a także podjęto dyskusję nad możliwością skreślenia pewnych punktów lub połączenia ich z innymi, 

zwrócono uwagę również na brak punktu „informacja o stanie oświaty”. Podkreślono również 

zasadność przedyskutowania propozycji rzeczowo-finansowych zgłaszanych do budżetu po 

konsultacji z dyrektorami szkół czy dostosowania pewnych zapisów planu do toku pracy w oświacie.
W głosowaniu członkowie Komisji przyjęli zaproponowany plan pracy wraz z wniesionymi 

zmianami 5 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Ad 4.

Radny Arkadiusz Sowa zaproponował, by na najbliższym posiedzeniu pochylić się nad 

kwestią zmiany operatora świetlicy profilaktycznej przy ul. Waryńskiego. Głos zabrał pan Sylwester 
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Osiński, Zastępca Prezydenta Miasta Żyrardowa, który wyjaśnił, że po wniesionej skardze przez jeden 

z podmiotów, które złożyły oferty, komisja konkursowa ponownie przeanalizowała oferty i nie 

wykazała uchybień prawa.

Radna Żaneta Wesołowska odczytała pismo złożone przez emerytowanych nauczycieli Szkoły 

Podstawowej Nr 1 związane z wnioskiem o zmianę patrona szkoły z Filipa de Girarda na Romualda 

Traugutta. Do tej kwestii odniosły się pani Urszula Wieczorkiewicz-Tkacz, Dyrektor Wydziału 

Edukacji, oraz pani Małgorzata Chaber, Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1. Podjęto w tej sprawie 
krótką dyskusję.

Ad 3.

Nie zgłoszono wniosków do budżetu Miasta.

Ad 5.

Radna Żaneta Wesołowska, Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ, 

podziękowała uczestnikom spotkania za udział w posiedzeniu i zamknęła obrady.

Przewodnicząca
Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ

Radna Żaneta Wesołowska

Protokół sporządziła: Dorota Rdest
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